
 
 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
Bogense Golfklub har jf. separat mail indkaldt til ordinær 

generalforsamling 
tirsdag den 12. marts 2024 kl. 19.00 på Bogense Hotel. 

 

Dagsorden iflg. vedtægterne: 
 

1. Valg af dirigent 
 

2. Bestyrelsens beretning om klubbens virksomhed i det forgangne år 

 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

 
4. Forelæggelse af budget og fastlæggelse af medlemskontingent og indskud 

 Bestyrelsen foreslår medlemskontingent for seniorer uændret pr. 1.7.24 og forhøjet med 
kr. 100,- pr. 1/1-25. Desuden enkelte småforhøjelser for øvrige grupper. 
    

5. Indkomne forslag: 
            Ingen indkommet 
 
6.  Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. (vælges for 2 år) 
           
      I bestyrelsen er p.t:  

       Mette Jørgensen  (på valg og villig til genvalg)  
      Marianne Høyer Hansen  (på valg og ønsker ikke genvalg) 
     Torben Knudsen  (på valg og ønsker ikke genvalg) 
     Niels Andersen  (valgt indtil 2025) 
     Ellen Siggaard  (valgt indtil 2025) 
     Morten Lindstrøm  (valgt indtil 2025)   
     Henning Juul  (valgt indtil 2025) 
Bestyrelsen foreslår genvalg af Mette Jørgensen, nyvalg af Allan Nielsen (Opel) og nyvalg 
af Kim Nannestad. 
 
Suppleanter p.t:  

Allan Nielsen (Opel) (På valg – og foreslået til bestyrelsen) 
Morten Rye  (Valgt indtil 2025) 

I tilfælde af Allan Nielsens valg til bestyrelsen, foreslår bestyrelsen nyvalg 
af Jørgen Hansen.   
 

7.   Valg af revisor og revisorsuppleant. (vælges for 2 år) 
  
      Revisor er p.t.  
             Poul Rasmussen  (på valg og ønsker ikke genvalg) 
      Som ny revisor foreslår bestyrelsen Arne Jørgensen 

Revisorsuppleant er p.t.  
      Ib Lund  (på valg og villig til genvalg) 
 

8.   Eventuelt. 

 
Forslag fra medlemmerne skulle jfr. vedtægterne have været bestyrelsens formand i hænde  

senest 1. februar. Ingen er modtaget. 

Under generalforsamlingen er klubben vært ved en kop kaffe. 
Jf. indkaldelsen på mail er der mulighed for at bestille spisning på hotellet kl. 18.00. 

Vi håber at se rigtig mange både til spisning og generalforsamling m.v. 
 

Med venlig hilsen                                                               
Bestyrelsen     


